
Zápis ze zasedání školské rady
Pořadové číslo: 8

Termín: 27. 5. 2024, 17:00 – 19:30 hodin

Místo: Ředitelna školy, Soukenická 20, Praha 1

Přítomni: P. Ing. Marek Mikuláštík FSCB – za zřizovatele, předseda

Mgr. Anna Brabcová – za zřizovatele 

Bc. Pavla Mašková Rychtářová, DiS. – za pedagogické pracovníky

Bc. Anna Vehovská Vostradovská – za pedagogické pracovníky

Bc. Markéta Světlíková – za zákonné zástupce 

Mgr. Martin Jeřábek – ředitel školy, host

Veronika Modráčková – zástupkyně ředitele, host

Omluveni: Maja Janeček – za zákonné zástupce

1. Zahájení zasedání 

Předseda zahájil zasedání pozdravem a přečtením zápisu z posledního setkání školské rady

(č.7).

Shrnutí bodů z minulého setkání:

 Konec funkčního období – naše funkční období končí 21. 6. 2024. Poslední setkání ŠR

se  proto  uskuteční  18.  6.  2024  od  17  hodin  v  ředitelně  školy,  kde  projednáme

schválení  posledních  předložených  dokumentů.  Ředitel  školy  byl  informován  o

povinnosti vypsat nové volby do ŠR.

 Školní řád byl doplněn dle doporučení ČŠI a odsouhlasen Školskou radou online.

 Jednací řád ŠR byl členy ŠR schválen online a zveřejněn na stránkách školy.

 Zápisy  z  předchozích  setkání  ŠR  1-5  byly  zaslány  členům  ŠR.  Zápisy  6-8  budou

zveřejněny na stránkách školy.

 Dle  doporučení  ŠR  proběhly  různé akce (koncerty,  Vánoční  a  Velikonoční  trhy,  ...)

s cílem vytvoření a upevnění pout mezi školou a rodiči.

 Smlouva o poskytovaní úplaty byla vypracována právníky a začala se používat. 

 Setkání 25.  9.  2023 neproběhlo,  protože: Za prvé,  školní  ekonomka byla nemocná

(Covid),  a  proto  nám  nemohly  být  doručeny  výroční  zprávy,  které  jsme  chtěli



projednat. Za druhé, několik dalších lidí bylo doma kvůli této nemoci nebo podezření

na ni.  

2. Volba zapisovatele

Školská rada navrhuje jako zapisovatele Marka Mikuláštíka.

Pro návrh: 5 proti návrhu: 0 zdržel se: 0

Zapisovatelem pro 8. zasedání byl zvolen Marek Mikuláštík. Zápis bude po odsouhlasení členy

rady zveřejněn na stránkách školy. 

3. Inspekční zpráva ČŠI

Školská rada byla seznámena s výsledky inspekce, byly prodiskutovány dokumenty, které

inspekce vyhotovila (Inspekční zpráva, Protokol o kontrole, Opatření k odstranění nedostatků)

a tyto dokumenty byly okomentovány nejprve paní Modráčkovou a potom i panem ředitelem

Jeřábkem. 

Školská rada oceňuje, že vzniká ŠPP a že se pracuje na tom, aby byly vyjasněny jeho

kompetence. Dále si velice cenní práce, kterou oba výše jmenovaní a i další zaměstnanci školy

dokázali během ani ne dvou let od převzetí školy a jsou schopni na výtkách ČŠI dále pracovat.

Školská rada kritizovala vytvoření pozice 3. zástupce ředitele, a to ze dvou důvodů:

1.  Na  tuto  pozici  byla  jmenována  paní  učitelka  Mgr.  Lenka  Pecharová,  jejíž

pedagogické schopnosti jsou mimořádně ceněny mezi žáky, rodiči i kolegy. Takový člověk by

měl co nejvíce učit, a ne dělat administrativní práci.

2. V současnosti je práce rozdělena mezi zástupce ředitele školy nerovnoměrně. Toto

rozdělení je odůvodněno tím, že jeden zástupce má na starosti ZŠ a druhý ZUŠ. Pro toto

rozdělení není žádný důvod. Práce může být rozdělena rovnoměrně, rozdělení pozic, pokud

jednoho člověka přetěžuje a druhého nevyužívá, není pro školu přínosem.

Veselá škola je výjimečná právě spojením dvou škol v jednu a to ZŠ a ZUŠ. Bylo vždy

zvykem, že práce všech zástupců se prolínala.  Byla tak zajištěna dočasná zastupitelnost a

hlavně skvělá spolupráce při společných akcích, díky kterým škola získala na své oblibě.

V Praze 27. 5. 2024

Marek Mikuláštík v. r.

předseda školské rady, zapisovatel


